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OBEC ŠTITÁRE, PRI PRAMENI 125/14, 951 01 ŠTITÁRE 
 

 

 

 

 

Z Á P I S N I C A Z 5. ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA, 
 

konaného dňa 09. decembra 2020 

 

K bodu č.1: Otvorenie 

Začiatok o 17,00 hod. 

Miesto konania: Spoločenský dom Štitáre 

Prítomní poslanci: Michal Beňo, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

Poslankyňa Renáta Godárová – ospravedlnená z dôvodu PN 

Hlavný kontrolór: Mgr. Ján Veteráni 

 

K bodu č. 2: Určenie návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

A1) 

Návrhová komisia: predseda – Valéria Kurucová, člen – Michal Beňo 

Overovatelia zápisnice: Katarína Kóšová, Ing. Daniel Pindeš 

Tento návrh bol prijatý uznesením č. 69/A/2020 

B) 

Zapisovateľ zápisnice: Valéria Nagyová 
 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uviedol, že sa stáva v poslednej dobe, že do zápisnice sa 

nedostávajú veci tie, ktoré reálne odznejú. Ja dnes ešte zahlasujem za pani Nagyovú, ale keď sa 

to bude opakovať, hlasovať za ňu nebudem. Niečo tu odznie a do zápisnice sa dostane niečo 

úplne iné. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 69/B/2020 

 
 

K bodu č. 3: Schválenie programu zasadnutia 
 

Na základe návrhu poslanca Ing. Pindeša sa bod programu č. 29 presúva do bodu programu č. 

21, v ktorom sa upravuje názov na: Spevnené plochy na parcele registra „C“ č. 22 vo vlastníctve 

obce Štitáre. Ďalšia časť je: A) Výstavba I. etapy parkoviska pri cintoríne a odsúhlasenie 

finančného krytia na jeho realizáciu. 
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B) Úhrada nákladov na výstavbu I. etapy parkoviska pri cintoríne vo výške 531,48 Eur (od fy. 

STAVBY Nitra, s.r.o. vo výške 498,00 Eur a pokladničný blok od firmy ŽIBRICA, spol. s r.o., 

vo výške 33,48 Eur). 

Ostatné body programu sa posúvajú vzostupne. 

 

 Poslankyňa Katarína Kóšová sa dotazovala, my obchádzame verejné obstarávanie. 
 

Tento bol bol prijatý uznesením č. 70/2020 

 

 
 

K bodu č. 4: Kontrola plnenia uznesení 
 

Na zasadnutí obecného  zastupiteľstva dňa 15.10.2020 neboli  vyhodnotené plnenia uznesení  z 

predošlého  zasadnutia,   preto   by   som   vás   teraz   poinformovala   o plnení   uznesení   z 

24.06.2020. 

 

- Uznesenie číslo 43/2020 – na návrh poslanca Ing. Daniela Pindeša, odvolanie 

predsedu komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií Renátu 

Godárovú 

 

Starostka uviedla, odvolanie bolo opakovane odsúhlasené. Ďalej citovala stanovisko Krajskej 

prokuratúry „podľa ústavného zákona je komisia zložená z jedného zástupcu každej politickej 

strany alebo politického hnutia a jedného zástupcu nezávislých poslancov“. Tak ako to bolo 

stanovené, bolo to správne ale na zastupiteľstve 16.9.2020 ste protizákonne odvolali pani 

Godárovú a vymenovali ste pána poslanca Beňa, toto bolo protiústavné konanie. Obecné 

zastupiteľstvo odsúhlasuje komisiu, ale musí byť zložená z členov podľa ústavného zákona.  Z 

tohto titulu prokurátorka odkladá podnet nakoľko nie je dôvodný. 

 

 Poslankyňa Valéria Kurucová sa dopytovala , kedy ste dostali odpoveď z prokuratúry. 
 

Starostka uviedla, ja som to dostala v októbri na moju adresu, starostke do rúk. Nechala som to 

na najbližšie zastupiteľstvo. 

 

 Poslankyňa Valéria Kurucová uviedla, nechali ste nás ako komisiu v novom zložení, aby sme 

vám skontrolovali majetkové priznanie. Prečo ste už vtedy nepovedali, že máte toto vyjadrenie. 

 

Starostka uviedla, preto, že ste došli za mnou, že vy ste sa tak rozhodli a vy to chcete 

odkontrolovať. Ja som to nechala tak, aby sme to doriešili na zastupiteľstve. 

 

 Poslankyňa Valéria Kurucová uviedla, ústavný zákon nebudem citovať, jeden článok hovorí  o 

tom, že člen komisie nemá mať žiadne výhody. Pani Godárová má určité výhody z obce. Nie 

kvôli tomu bola odvolaná. Na ďalšom zastupiteľstve sama povedala, že nechce byť ani členkou. 

Ako by sa mala naplniť litera zákona, keď majú byť minimálne traja členovia. Dvaja nominanti 

politických strán a hnutí a tretí ten kto dostal pri voľbách najviac hlasov, to znamená, že pán 

Beňo. Tým pádom, že pani Godárová nechcela byť ani členka komisie, tak sa člen nahradil tým 

členom z poslancov, ktorý dostal po nás najviac hlasov. O nič nešlo, len aby sa zostavila 

komisia. 
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Starostka uviedla, ja to všetko chápem, len je to napadnuteľné, že to nie je v zmysle zákona. 

Pani Godárová nám pre obec dobrovoľne robí veľa vecí. To, že sme nemali 5 mesiacov 

upratovačku a pomohla nám (nie na dohodu) na faktúru jednorazovo. Pre škôlku robí čistiace 

práce veľa rokov a zadarmo. Keď tu strávi celý deň pri upratovaní, aby nemala zaplatené ani 

len náklady na čistiace prostriedky. 

 

 Poslankyňa Katarína Kóšová uviedla, ak chceme, aby toto uznesenie malo účinnosť, musíme 

vyňať vetu menovanie nového člena. Uznesenie mohlo byť účinné len v časti odvolanie 

predsedkyne komisie. Vsuvka menovania nového člena komisie je už protizákonné. Pani 

Godárová sa v hneve vyjadrila, že nechce byť ani členkou. Neprávom sa jej zobralo členstvo  v 

komisii. Ako zástupca politickej strany má právo byť členkou komisie. 

 

 Poslanec Ing. Daniel Pindeš uviedol, že kedykoľvek sa mohla pani Godárová vyjadriť, že si to 

rozmyslela a chce zostať ako členka. Preto sa nahradila pánom Beňom ako ďalší poslanec      s 

najviac hlasmi. 

 

 Poslankyňa  Katarína  Kóšová  uviedla,  pre  platnosť  uznesenia  navrhujem  vyňatie  vety     z 

uznesenia o menovaní nového člena. Má byť len odvolanie predsedu komisie. Je potrebné, aby 

sa pani Godárová vyjadrila, či chce byť členom komisie, ak nie potom sa ide podľa postupnosti. 

 

Poslanec Michal Beňo uviedol, my v tom uznesení musíme vyhodiť tú vetu. Pani Godárová sa 

vzdala a prichádza poslanec s najvyšším počtom hlasov. 

 

Starostka uviedla, ste takto za. 

 

Tento bol prijatý uznesením č. 71/2020 

 

 
- Uznesenie číslo 44/2020 – predkladanie obecnému zastupiteľstvu na schválenie 

každé čerpanie finančných prostriedkov z rozpočtu obce od sumy 500,00 Eur 

 

Starostka uviedla, odvolanie bolo opakovane odsúhlasené. Ďalej citovala stanovisko Krajskej 

prokuratúry „Obecné zastupiteľstvo (ďalej len OZ) nemá charakter operatívneho orgánu, ktorý 

by riešil ad hoc záležitosti bežnej správy obce. OZ a starosta obce majú principiálne odlišný 

charakter, z ktorých každý má zákonom definované kompetencie. Vždy je pritom založená 

právomoc iba jedného z orgánov obce, na ktorú sa viaže aj následná zodpovednosť. Starosta 

obce vo vzťahu k OZ predstavuje rovnocenný orgán, ktorému OZ nemôže ukladať povinnosti. 

Rozpočet obce Štitáre pre rok 2020 bol schválený dňa 16.12.2019 uznesením č. 81/2019. Tento 

rozpočet platí pre obec ako aj pre jeho orgány, ktorými sú tak starosta obce ako aj OZ. 

Zodpovednosť za hospodárenie s verejnými prostriedkami a za vykonanie finančnej kontroly 

má štatutárny orgán obce, t. j. starosta. Kontrolná činnosť starostu je súčasťou jeho riadiacej 

činnosti. Schválený rozpočet obce je obec povinná dodržiavať, pričom jeho plnenie, vrátane 

jeho čerpania, zabezpečuje starosta ako výkonný orgán obce. Pokiaľ by čerpanie prostriedkov 

zo schváleného rozpočtu obce malo podliehať ďalšiemu schváleniu OZ,  išlo by o duplicitné  a 

nadbytočné rozhodovanie o použití prostriedkov rozpočtu obce. Kontrola čerpania rozpočtu 

obce OZ takisto neznamená zároveň spolupodieľanie sa na výkone právomocí starostu, ktoré 

sú mu zverené právnymi predpismi a ktoré nie je oprávnené robiť OZ. Ak orgán územnej 

samosprávy nevyhovie protestu prokurátora, je prokurátor oprávnený podať proti uzneseniu 

žalobu na správny súd podľa osobitného predpisu správneho súdneho poriadku“. 
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- Uznesenie č. 40/2020 – zverejňovanie stavebných povolení v katastrálnom území 

Dolné Štitáre na webovej stránke obce 

 

Starostka uviedla, odvolanie bolo opakovane odsúhlasené. Ďalej citovala stanovisko Krajskej 

prokuratúry „V rámci činnosti obce je v prvom rade potrebné rozlišovať či ide v danom prípade 

o výkon samosprávy obce alebo výkon štátnej správy prenesený na obce. Zo znenia § 117 odsek 

1 stavebného zákona je nepochybné, že pôsobnosť stavebného úradu, ktorú vykonáva obec je 

preneseným výkonom štátnej správy. Samospráva obce je vykonávaná jej obyvateľmi aj 

prostredníctvom orgánov obce – OZ a starostu. Stále je však potrebné prihliadať nato, že sa 

jedná o výkon samosprávnej pôsobnosti obce. Pôsobnosť obce ako stavebného úradu je 

prenesený výkon štátnej správy, pri ktorom má obec postavenie orgánu štátnej správy, ktorého 

pôsobnosť, oprávnenia a povinností upravuje predovšetkým stavebný zákon. Uznesením OZ 

rozhodlo o otázkach patriacich do preneseného výkonu štátnej správy na obce (pôsobnosť 

stavebného úradu) bez toho, aby na to malo zákonné zmocnenie. OZ pri výkone samosprávy 

obce neoprávnene rozhodlo o záležitostiach patriacich do výkonu štátnej správy, ktorá síce bola 

prenesená na obec, čo však neznamená, že na základe toho môže OZ svojvoľne rozhodovať 

o spôsobe jej výkonu, resp. ukladať povinnosti. OZ obce nemôže svojvoľne ukladať povinnosti 

stavebnému úradu a tým zasahovať do výkonu štátnej správy a to ani v prípade, ak stavebným 

úradom je samotná  obec,  pretože  je  potrebné  rozlišovať  výkon  samosprávnej  pôsobnosti a 

prenesený výkon štátnej správy. Vzhľadom na to, že pri výkone pôsobnosti stavebného úradu 

má obec postavenie orgánu štátnej správy, teda štátneho orgánu, je potrebné prihliadať na 

ustanovenie čl. 2 odsek 2 Ústavy Slovenskej republiky. Obec ako stavebný úrad preto nemôže 

konať na základe uznesenia OZ. Z vyššie uvedených dôvodov považujem uznesenie OZ obce 

Štitáre č. 40/2020 potvrdené uznesením OZ obce Štitáre č. 59/2020 za nezákonné, a preto je 

tento protest prokurátora dôvodne podaný“. 
 

- Uznesenie č. 29/2020 zo dňa 24.6.2020 na vybudovanie Pamätnej tabule pre 

padlých občanov z našej obce za I.a II. svetovej vojny na miestnom cintoríne. 

 

Starostka informovala prítomných, že dňa 24.6.2020 po neodsúhlasení uznesenia obecným 

zastupiteľstvom vybudovanie Pamätnej tabule pre padlých občanov z našej obce za I.a II. 

svetovej vojny na miestnom cintoríne prišiel na obecný úrad pán Alexander Hörik z obce 

Štitáre, ktorý navrhol, že zafinancuje realizáciu a vybudovanie pamätnej tabule a následne ju 

odovzdal na základe zmluvy obci ako dar. Chcem sa verejne poďakovať pánovi Alexandrovi 

Hörikovi za jeho gesto. 

 

Starostka ďalej reagovala na interpelácie zo zasadnutia, ktoré sa konalo 15.09.2020: 
 

- Na interpeláciu poslankyne Kurucovej ohľadne vysporiadania Kolíňanskej ulici, boli 

všetky informácie a podklady zaslané e-mailom do 13.11.2020 ako aj všetkým 

poslancom 

- Poslanec Ing. Daniel Pindeš sa dotazoval na uznesenie ohľadne parcely na vybudovanie 

skateparku. Starostka uviedla, že jediná možnosť ktorá existuje v zmysle Územného 

plánu je priestor na športovanie, a to vedľa futbalového ihriska vo vlastníctve obce. 

- Poslankyňa Valéria Kurucová sa dotazovala na uznesenie ohľadne schválenej žiadosti 

o zníženie rýchlosti na ul. Ku Gáborke. Starostka uviedla, že táto žiadosť je v štádiu 

riešenia v rámci pasportizácie miestnych komunikácii. 
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K bodu č. 5: Interpelácie poslancov 
 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš žiada, aby sa obec zamerala na vypracovanie novej smernice       o 

cestovných náhradách, dokument Štatút obce a Zásady hospodárenia s majetkom obce. Bol by 

rád aby sa to pripravilo do marcového zasadnutia s možnosťou pripomienkovania. 

 

Starostka uviedla, poslanci nemôžu ukladať povinnosť štatutárovi vypracovať. Obec disponuje 

s nimi, ak máte záujem môžete si ich pripraviť. 

 

 Poslanec Michal Beňo interpeloval na pani zapisovateľku. V minulom zastupiteľstve som bol 

overovateľom zápisnice. Zápisnica má byť stručná, jasná, výstižná. Vec ktorá mi vadila najviac, 

je, že overovateľ má mať 5 pracovných dní na to, aby mohol zápisnicu skontrolovať a fakt v nej 

boli veci, ktoré  neodzneli. Tá zápisnica  bola bez  môjho podpisu a tejto opravy vyvesená      a 

potom moje pripomienky boli len doložené. Bol by som rád aby sme sa striktnejšie držali 

rokovacieho poriadku a nedochádzalo k zbytočným nedorozumeniam. 

 

Starostka uviedla, pokiaľ overovateľ nesúhlasí so zápisnicou, teda nepodpíše ale svoje 

pripomienky priloží k zápisnici. 

 

Hlavný kontrolór Mgr. Veteráni potvrdil, že takto je to správne. 

 

 Poslankyňa Valéria Kurucová apelovala na Rokovací poriadok v ktorom máme uvedené „slovo 

pre verejnosť na zasadnutí OZ môže udeliť predsedajúci. To znamená, že vy pani starostka. 

Nakoľko v zastupiteľstve je veľa bodov ,ktoré žiadajú aj občania a ešte pred odsúhlasením mali 

možnosť slova a vyjadriť sa k bodu. 

 

 

K bodu č. 6: Schválenie žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce pre TJ FC Dolné Štitáre na rok 

2021 
 

Starostka informovala  prítomných  o prijatej  žiadosti  o dotáciu  z rozpočtu  obce  vo  výške 5 

500,00 Eur. Zároveň uviedla, že z tejto čiastky bude poskytnutých 500,00 Eur pre Benjamínkov 

a 5 000 ,- Eur je pre TJ FC Dolné Štitáre. 

 
Tento bod bol prijatý uznesením č. 72/2020 

 

K bodu č. 7: Schválenie žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce pre Csemadok ZO Štitáre na 

rok 2021 
 

Starostka informovala prítomných o žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce vo výške 1 500,00 Eur. 

Ďalej uviedla, že v rozpočte bola ponechaná suma 1 300,00 Eur ako v minulom roku, z dôvodu 

nepriaznivej situácie. 

 

Starostka dala hlasovať za návrh dotácie z rozpočtu obce vo výške 1 300,00 Eur. 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 73/2020 
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K bodu č. 8: Stanovisko hlavného kontrolóra obce Štitáre k návrhu rozpočtu obce Štitáre 

na rok 2021 
 

Starostka dala slovo hlavnému kontrolórovi obce Štitáre Mgr. Jánovi Veteránimu. 
 

Vychádzam z toho materiálu, ktorý bol zverejnený. Pre mňa je dôležitý záver a či odzrkadľuje 

hospodárenie, a to či je plusové alebo mínusové. V rozpočte sa vychádza z nejakého 

predpokladu príjmov z daní podielových. Dal som na zváženie isté opatrenia, nakoľko suma , 

ktorá je deklarovaná na stránke Ministerstva financií SR nemusí odzrkadľovať aktuálnu 

situáciu. Síce výsledok je plusový, ale prehodnotením podielových daní sa môže stať, že obec 

pôjde do mínusových čísiel. Tak ako je nastavený rozpočet aj podľa zákonných požiadaviek   a 

procesných. Viem, že boli zo strany poslancov návrhy na zmeny ale tie nezasiahnu do rozpočtu 

a nebude mať mínusový výsledok. Z tohto dôvodu obecnému zastupiteľstvu odporúčam 

schváliť rozpočet tak ako bol predložený aj s návrhmi. 

 
 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 74/2020 

 

 
K bodu č. 9: Schválenie Rozpočtu obce na rok 2021 

 

Starostka informovala o prijatom návrhu na zmenu rozpočtu od poslancov Ing. Daniela Pindeša 

a Valérie Kurucovej na zníženie položiek v časti obce, aby došlo k zmene položiek: 

- k zníženiu: 

o cestovné náhrady z 3 200,00 Eur na 2 000,00 Eur, 

o výpočtová technika z 1 000,00 Eur na 700,00 Eur, 

o rutinná a štandardná údržba softwaru z 1 800,00 Eur na 1 500,00 Eur, 
- k navýšeniu: 

o špeciálne služby z 5 000,00 Eur na 6 300,00 Eur (projektové práce) 
o špeciálne služby 500,00 Eur (stavebný dozor) 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 75/2020 

K bodu č. 10: Schválenie návrhu VZN č. 4/2020 o nakladaní s KO a DSO na území obce 

 Štitáre 
 

Starostka informovala prítomných o prejednaní návrhu VZN na pracovnej porade. Na základe 

písomnej pripomienky pani starostky a pani Kurucovej sa upravia : 

- v § 3 – oprava číslovania jednotlivých bodov a v bode 4 sa z textu vypustí § 7 

- v § 9 – odstránenie z textu farebné nádoby – červené a oranžové, ktoré obec nemá 

- v článku 6 sa doplnia všetky kontaktné údaje na obec 

 

Starostka ďalej informovala, že biologicky rozložiteľný kuchynský odpad sa bude riešiť 

dodatkom v prvom polroku roku 2021, nakoľko kompostéry, ktoré sú predpísané nie je možné 

zakúpiť z obecného rozpočtu a nechceme zaťažiť ani domácnosti. Riešenie sa bude hľadať 

spoločne s členskými obcami PZO. Niektoré domácnosti majú nádoby a neseparujú. Trvám na 

tom, ak sa zistí v nádobe iná zložka odpadu, nebudú odvezené odpady z takejto domácnosti. 

Neplatíme za separáciu plastu, papiera a skla (kontajneri sú pri obchode). Bio odpad, ťažké 
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lístie, tráva, má veľkú váhu v komunálnom odpade. Prečo by sme mali platiť za 

nezodpovedných občanov, ktorí nedokážu separovať do nádob ktoré majú k dispozícii. Niektoré 

domácnosti neakceptujú obligatórny zákon o povinnosti separovať. 

Starostka informovala o výške vyplatených nákladoch na odpady za obec do 10/2020, ktoré sú 

vo výške 33 113,00 Eur a celkovo sme vyzbierali od občanov a chatárov, ak všetci zaplatia, 34 

000,00 Eur. Na základe tohto obec nebude mať dostatok financií na zaplatenie odpadov do 

konca roka. Na základe nariadenia Ministerstva financií SR obec môže použiť na úhradu 

nákladov za komunálny odpad len čiastku, čo vyzbiera z poplatkov. Aktuálne nám to vychádza 

tak, že by sme mali od budúceho roka zvýšiť poplatky, čo  by sme nechceli. Štátny poplatok   a 

zákonný poplatok sa bude naďalej zvyšovať, nakoľko všeobecne nie je kde skladovať odpad. 

Pokiaľ budeme mať viac komunálneho odpadu, budeme viac platiť. Preto je dôležitá separácia. 

Separáciou eliminujeme zvyšovanie nákladov za komunálny odpad na jedného občana. Zo 

zákona 4 členná domácnosť môže mať 120 l nádobu. Apelujeme na to, aby sme separovali. 

 

 Poslanec Ing. Daniel Pindeš uviedol, že celková platba sa v októbri blížila k vyčerpaniu 

rozpočtu. V tom je určite započítaný náklad aj za vyvezenie 150 t stavebného odpadu. 

 

Starostka uviedla, že toto je tohto ročný údaj. Stavebný odpad z výstavby chodníka bol 

vyvezený v minulom roku. 

 
 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 76/2020 

 
 

 

K bodu č. 11: Harmonogram zasadnutí na rok 2021 
 

Starostka informovala prítomných o prijatom návrhu zmien termínov od poslanca Ing. Daniela 

Pindeša, ktoré budú zapracované do harmonogramu. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 77/2020 

 

 

K bodu č. 12: Schválenie Harmonogramu kultúrno-spoločenských akcií obce Štitáre na 

rok 2021 
 

Starostka informovala prítomných, že v spolupráci s kultúrnou komisiou sa pripravil 

harmonogram tak, ako keby budúci rok bol bezproblémový, nakoľko vieme, že pandemická 

situácia stále trvá a sú stále nejaké obmedzenia. V prípade, ak to situácia dovolí akcia sa 

zrealizuje. 

 

 Poslankyňa Katarína Kóšová poprosila o presun decembrového Mikuláša na 4.12.2021. 
 

Starostka informovala o dobre zvládnutej akcii Mikuláš 6.12.2020 a poďakovala poslankyni 

Kataríne Kóšovej a všetkým pomocníkom (Ľubomír Čurgali, Katarína Nagyová s dcérou). 

Pre detičky to bol nezabudnuteľný zážitok. 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 78/2020 
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K bodu č. 13: Pasportizácia miestnych komunikácií 
 

Starostka informovala prítomných, že firma MUSIL pracuje na základe požiadavky obce na 

pasportizácii miestnych komunikácií od mája 2020, kde budú riešené všetky dopravné značky 

a bude zapracovaná aj požiadavka na spomaľovače na miestnych komunikáciách.. Po obdŕžaní 

pasportu a na základe financií v rozpočte, bude obecné zastupiteľstvo rozhodovať, ktorá časť v 

obci   sa bude realizovať. Nakoľko máme v obci úzke cesty, navrhujú, aby celá obec bola    v 

zóne 30 km. 

Po obdŕžaní pasportu je obec povinná požiadať  Krajský dopravný inšpektorát o posúdenie     a 

schválenie pasportu. 

 

 Poslankyňa Katarína Kóšová uviedla, že by bolo vhodné pri výjazde z niektorých ulíc, napr. 

Viničná, umiestniť zrkadlá, pre lepšiu viditeľnosť. Na ulici Pod Horou umiestniť označenie 

slepá. Ďalej uviedla, že by bolo vhodné posúdiť pri výjazde z ulíc na hlavnú značky Daj 

prednosť alebo Stop, nakoľko pri výjazde z ulíc, napr. Pod Agátmi, nakoľko v tej zákrute autá 

prechádzajú veľa krát do protismeru. (pripomienky v plnom znení sú prílohou zápisnice) 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 79/2020 

 
 

K bodu č. 14: Schválenie vypracovania projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie 

 chodníka etapy č. 2 od ulice Zámoyského po ulicu Viničná a časť etapy č. 3 od ulice 

 Viničná po zastávku MHD Ku Gáborke v sume 4 000,00 Eur 
 

Starostka informovala o prijatom návrhu na vypracovanie projektovej dokumentácie pre 

stavebné povolenie chodníka etapy č. 2 od ulice Zámoyského po ulicu Viničná a časť etapy č. 

3 od ulice Viničná po zastávku MHD Ku Gáborke poslancom Ing. Danielom Pindešom v sume 

4 000,00 Eur, ktorá bola stanovená na základe cenového prieskumu cestného projektanta. 

Projektová dokumentácia bude slúžiť ako podklad k vydaniu stavebného povolenia a následne 

podklad pre uchádzanie sa o dotáciu na realizáciu projektov v novom programovom období 

rokov 2021 – 2027. Financovanie projektu sa navrhuje z výdavkovej položky rozpočtu obce č. 

637005 Špeciálne služby – Projektové práce na rok 2021. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 80/2020 

 
 

K bodu č. 15: Schválenie zámeru prenájmu  časti nehnuteľného majetku p. č. 240/18      

o výmere 112 m2 vo vlastníctve Obce Štitáre ako prípad hodný osobitného zreteľa 
 

Starostka informovala prítomných, že v zmysle zákona bol zverejnený zámer prenájmu 

nehnuteľného majetku, ku ktorému neboli prijaté žiadne písomné pripomienky. 

 
Tento bod bol prijatý uznesením č. 81/2020 

 

 

K bodu č. 16: Schválenie realizácie úpravy vjazdu na ul. Ku Gáborke vo výške 3 514,03 

Eur z rezervného fondu obce 
 

Starostka informovala prítomných o plánovanej úprave vjazdu na ul. Ku Gáborke. Pôvodne 

bolo prijaté uznesenie, že poslanci zrealizujú svojpomocne ešte v septembri 2019. 
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Z dôvodu bezpečnosti obec vykonala cenový prieskum na základe ktorého bola vybratá firma 

Ekostaving Nitra. O uvedenej čiastke boli informovaní  poslanci, ktorí jednoznačne súhlasili  s 

úpravou. Firma nám dáva záruku na vykonané práce. Po realizácii musíme doriešiť požiadavku 

vlastníka susednej nehnuteľnosti pána Magu, a to posun autobusovej zastávky      k upravenej 

časti o 1 m a geodetom vytýčenie a osadenie kolíka na hranicu pozemku, ktorý tam mal. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 82/2020 

 
K bodu č. 17: Schválenie preklenovacieho úveru s Prima Bankou a. s. Nitra na základe 

Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku č. 074NR220171 z PRV SR 2014 

- 2020, čo predstavuje 100% z celkových Oprávnených výdavkov z prostriedkov EPFRV 

– 34 737,29 Eur a prostriedkov ŠR SR - 11 579,09 Eur na kamerový systém v obci 
 

Starostka informovala prítomných o potrebe doriešenia preklenovacieho úveru na financovanie 

kamerového systému v obci Štitáre, ktoré prebehne po realizácii v roku 2021 vysúťaženou 

firmou. Prebehla pracovná porada na ktorej boli vysvetlené podmienky realizátorom. Obec 

uhradí jednorazovo 200,00 Eur a až budú zrealizované práce, následne sa bude hradiť úrok vo 

výške približne 200,00 Eur. 

 

 Poslankyňa Valéria Kurucová uviedla, sami sme navrhli pracovné stretnutie, na ktorom sme to 

celé pochopili a poňali. Len kvôli tomu sme to predtým neodsúhlasili, lebo nám to nebolo do 

podrobna vysvetlené. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 83/2020 

 

 
K bodu č. 18: Schválenie bezodplatnej zámeny pozemkov registra „C“ parcela č. 1069/33 

o výmere 87 m2 a p. č. 1047/3 o výmere 62 m2 medzi obcou Štitáre a Františkom Pélim 

 na základe prerušenia konania na Okresnom úrade Nitra, katastrálny odbor 
 

Starostka informovala prítomných o geometrickom pláne ,na základe ktorého došlo k zámene 

pozemkov registra „C“  parcela  č.  1069/33  o výmere  87  m2  vo  vlastníctve  Obce  Štitáre a 

parcelou č. 1047/3 o výmere 62 m2 vo vlastníctve Františka Péliho na vysporiadanie časti 

miestnej komunikácie spojovacej medzi ul. Ku Gáborke a Jókayho. Zámennou zmluvou vznikol 

rozdiel v prospech pána Péliho o výmere 25 m2. V uznesení prijatom v predošlom 

zastupiteľstve nebolo zadefinované, že ten rozdiel 25 m2 čo vznikol, nebolo schválené OZ 

finančné vysporiadanie. Z uvedeného dôvodu nám kataster prerušil konanie, vrátil vklad na 

odsúhlasenie obecnému zastupiteľstvu. 

 

Starostka dala hlasovať za bezodplatnú zámenu pozemkov medzi Obcou Štitáre a Františkom 

Pélim, s výmerou 25 m2 v prospech Františka Péliho. 

 
Tento bod bol prijatý uznesením č. 84/2020 

 

 
K bodu č. 19: Schválenie prevádzkovania, prevádzkovej doby a propagovania zberného 

 dvora na drobný stavebný odpad v areáli ČOV 
 

Starostka informovala prítomných, že obec v zmysle zákona nemá žiadny zberný dvor, ale len 
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priestor v areáli čističky, ani žiadne úložisko. Nemáme personálne obsadenie na určenú 

prevádzkovej doby. Z titulu ďalšej informovanosti občanov ohľadne drobného stavebného 

odpadu z domácností pre občanov bude zabezpečená propagácia letákmi aj prostredníctvom 

facebooku. Občania majú možnosť z rekonštrukcie domu odovzdať stavebný odpad v sume 

0,025 Eur / kg. Je to poplatok, ktorý nepokryje náklady, ktoré zaplatí obec. 

Starostka navrhuje úpravu uznesenia v znení propagácie priestoru na drobný stavebný odpad v 

areáli čističky. 

 

 Poslankyňa Valéria Kurucová uviedla, že zámer uznesenia vyšiel z jej strany, nakoľko bol 

navrhovaný iný priestor mimo ČOV. Vyšli sme do terénu a prišli sme na to, že iný priestor nie 

je vhodný. Propagáciou nám ide o to, aby sa občania o tom dozvedeli, nakoľko nám narastá 

váha komunálneho odpadu. Tu nikto neodkontroluje, či stavebný odpad niekto sype do 

komunálneho odpadu  a platíme za to všetci. Mysleli sme si, keď bude prevádzková doba       a 

človek v areáli ČOV, že to bude efektívnejšie a väčšia propagácia. Je to tam a občania radšej 

drobný stavebný odpad zanesú do areálu. 

 

 Poslankyňa Katarína Kóšová uviedla, že do konca roka sa budú roznášať letáky harmonogramu 

odvozu odpadov, a k tomu by sa mohli pripojiť letáky o separácii, kde v obci a aký kontajner 

sa nachádza a čo sa tam separuje a zadefinovať dva dni, napr. keď sú na úrade nestránkové 

hodiny a určiť čas ,kedy by bolo možné nosiť drobný stavebný odpad do areáli ČOV. Je to na 

rozhodnutí OU , ktoré dni tam budú a aký čas. 

 

Starostka dodala, že obec zabezpečí propagáciu priestoru areálu ČOV na umiestnenie 

stavebného odpadu. 

 

Starostka uviedla, že zatiaľ nevie informovať o % podiele vytriedenia komunálnych odpadov. 
 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 85/2020 

 

 
 

K bodu č. 20: Návrh na zmenu MHD na základe nevyťaženosti niektorých spojov č. 27 
 

Starostka informovala prítomných o rozšírení MHD o 4 spoje od marca 2020 a o rozhodnutí 

OZ Nitrianske Hrnčiarovce z decembra 2019 o nezaplatení týchto spojov aj napriek tomu, že 

obsluhujú dve autobusové zastávky ktoré sú v ich katastri. Poslanci obdržali porovnanie 

nákladov a vyťaženosti MHD č. 27 v roku 2013 – vyťaženosť k počtu obyvateľov 14 %, 2019 

– vyťaženosť 12 % a 2020 – po zavedení 4 spojov od marca bolo pred covidom vyťaženosť 87 

cestujúcich a po covide 63 cestujúcich, čo je 6 až 9 %. 

Čiastka 35 tis. Eur na rok   na MHD je pre obec Štitáre príliš vysoká čiastka, percentuálne      z 

podielových daní ako aj k rozpočtu. Spoj ktorý odchádza zo Štitár o 21,59 hod. má priemer 

cestujúcich od marca 0, obec platí za jeden spoj 3 500,00 Eur, čo je zbytočné, a tak isto spoj 

ktorý odchádza o 18,58 hod. má priemer cestujúcich od marca 1. Ak by sa odsúhlasili tieto 

spoje na zrušenie, zmena by nastala od 13.12.2020. 

 

 Poslanec Ing. Daniel Pindeš uviedol, informácie nám boli poslané, je to všetko veľmi pekné, 

ale sú to z kreslené informácie z dôvodu covidového roku, cestuje sa všeobecne menej a nie je 

tam zohľadnené kto chodí z mesta do Štitár. 
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 Poslankyňa Katarína Kóšová uviedla, som rada, že sme spoje pridali. Vyhoveli sme ľuďom, no 

takto vieme, ktorý spoj nevyužívajú. Spoje o siedmej a o desiatej nevidím dôvod aby sme držali, 

nakoľko v tom čase chodia aj medzimestské. Tu by sme mohli ušetriť. 

 

 Poslankyňa Valéria Kurucová uviedla, tieto spoje fungujú od marca, tento rok je veľmi zlý na 

porovnanie s iným rokom. Ja nie som za to aby sa tieto 4 spoje zrušili. 

 

Starostka uviedla, tu je možné šetriť počas pandémie, zmeny sa dajú robiť aj v priebehu roka, 

keď sa upravujú cestovné poriadky. 

 

 Hlavný kontrolór uviedol, že vzhľadom na to, že rozpočet je tak napnutý, mali by sme byť 

opatrní a ak je tu možnosť ja odporúčam, aby obecné zastupiteľstvo schválilo zmenu aj keď 

dočasne, nakoľko za jeden autobus vieme ušetriť 3 500,00 Eur. 

 

Ing. Stanislav Brath uviedol, prečo Nitriansky samosprávny kraj (NSK) neplní svoju úlohu 

zabezpečenia dopravy. Toto je cesta akoby obec ušetrila. Prečo musí obec prioritne 

zabezpečovať dopravu a šetríme tým pádom peniaze NSK. Prečo sa nezvýši počet 

medzimestských spojov a potom by sme len dopĺňali a kupovali by sme len doplňujúcu 

dopravnú obslužnosť. 

 

 Poslankyňa Valéria Kurucová uviedla, ja vám dám za pravdu, ja si pamätám obdobie keď to 

takto bolo. Odkedy sme poslanci neprišla na zastupiteľstvo téma medzimestských spojov. Ja sa 

pamätám, že v minulosti sa občania búrili a spisovali petície proti medzimestským spojom. Je 

potrebné vykonať prieskum ako by to komu vyhovovalo a až na báze toho rozhodovať. 

 

 Poslanec Ing. Daniel Pindeš uviedol, NSK platí medzimestské spoje, lenže tie nevyhovovali 

svojou trasou ľuďom v obci Štitáre z toho dôvodu, že stojí pri Centre a mestskom cintoríne na 

Chrenovej a potom až na stanici konečnej. Tieto zastávky nevyhovujú deťom ktoré chodia do 

školy. 

 

 Poslanci Ing. Daniel Pindeš, Valéria Kurucová a Michal Beňo požiadali o 5 minútovú 

 prestávku. 
 

 Poslanec Ing. Daniel Pindeš uviedol, navrhujeme tieto spoje zrušiť v období od januára do 

marca. 

 

Starostka uviedla, zmeny nastanú od 13.12.2020 tak, ako to má dopravca nastavené. 
 

Starostka dala hlasovať za návrh zrušenia spojov  MHD č. 27  s odchodom  z Nitry do Štitár  o 

18,33 hod. a 21,33 hod. do najbližšej zmeny cestovných poriadkov. 

 
Tento bod bol prijatý uznesením č. 86/2020 
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K bodu č. 21: Spevnené plochy na parcele registra „C“ č. 22 vo vlastníctve obce Štitáre. 

A) Realizácia   I. etapy (bez zámkovej dlažby a obrubníkov) parkoviska pri cintoríne     a 

odsúhlasenie finančného krytia na jeho realizáciu a B) úhrada nákladov na realizáciu I. 

etapy parkoviska pri cintoríne vo výške 531,48 € (faktúra č. 20200151 od firmy 

 STAVBY Nitra, s. r. o., vo výške 498,00 € a pokladničný blok od firmy ŽIBRICA, spol.   

s r. o., vo výške 33,48 €). 
 

Starostka informovala prítomných, že dňa 27.11.2020 bola vyhlásená výzva na predkladanie 

cenových ponúk na spevnené plochy pri kostole v Štitároch s termínom predloženia 04.12.2020. 

Keďže sme obdržali cenové ponuky len z dvoch firiem, tretia predložila ponuku 8.12.2020 , 

preto obec musela zrušiť verejné obstaranie. Opätovne bolo vyhlásené verejné obstaranie 

08.12.2020 s termínom do 11.12.2020 s vyňatím sadových úprav. Boli ohlásení znovu firmy, 

ktorí predložili cenové návrhy. 

21.11.2020 som bola informovaná, že na základe sedenia stavebnej komisie, jeden člen mal 

možnosť získať  zdarma  materiál,  preto  bolo  potrebné  vykonať  prvotné  výkopové  práce  a 

zameranie. Poslanec Beňo bol písomne informovaný o odvodňovacom kanále na tejto parcele 

pri realizácii chodníka Jelenecká. Zabezpečil betonáž tohto kanálu a bolo to zrealizované       v 

čiastke 498,00 Eur fi. Stavby Nitra a 33,48 Eur za kari rohože od fi Stavebniny Žibrica. Tieto 

práce vznikli nad rámec a bolo potrebné ich zrealizovať. 

 

Starostka ďalej uviedla, že zatiaľ faktúru som v sume 3 681,99 Eur neprijala a nepodpísala, 

nakoľko je na obecnom zastupiteľstve ako sa rozhodne za práce, ktoré tam boli zrealizované. 

Na stretnutí, kde bola prítomná aj pani Kurucová a Kóšová, pán Beňo som sa vyjadrila, keďže 

obec je objednávateľom a má riešiť celú záležitosť a nie stavebná komisia, ktorá je poradným 

orgánom. Vyjadrila som sa, že je mojou povinnosťou vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž a na 

základe výsledku to bude zrealizované víťaznou firmou. 

Na základe zmluvy s vysúťaženou firmou v tejto etape do roku 2020 by mali byť odsúhlasené 

tieto čiastky – 3.681,99 Eur, 498,00 Eur a 33,48 Eur z fondu miestneho rozvoja. V zmluve je 

zakotvená realizácia do 30.06.2021. 

 

Starostka ďalej uviedla, vytýka iniciatívu pani Kurucovej, že sa rozhoduje o odpredaji zeminy 

na stavebnej komisii. 

 

 Poslankyňa Valéria Kurucová uviedla, nebola odvezená ani jedna fúra keď sme vám to 

povedali. 

 

Starostka uviedla, bolo mi povedané, že zemina ide pánovi Cigánovi, takto ste sa dohodli. 
 

 Poslankyňa Katarína Kóšová uviedla, nemám na to dosah a momentálne tomu nerozumiem ako 

to funguje. Než sme sa stretli s pánom z firmy, sme sa rozprávali s Alešom Urbánkom, ktorý 

nám povedal, že zemina má ísť k nemu na pozemok a v stredu oznámil, že nie. Hovorím len to, 

čo som sa v ten deň dozvedela na stretnutí s p. Urbánkom a bola tam aj pani starostka. 

 

 Poslankyňa Valéria Kurucová ďalej uviedla, že sa na pána Cigána nikto nemôže hnevať, 

nakoľko sme boli radi, že tú zeminu niekto zoberie. Bola som v tom, že sa to v sobotu 

odprezentovalo. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že sa koná verejné obstaranie na spevnené plochy na 
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parcele registra „C“ č. 22 pri cintoríne. 

 

Starostka dala hlasovať za  návrh uznesenia poslanca Michala Beňa za schválenie úhrady 

nákladov vo výške 531,48 Eur z fondu miestneho rozvoja. 

 

Ďalej dala starostka hlasovať za návrh uznesenia poslanca Michala Beňa za schválenie 

realizácie spevnenej plochy pri cintoríne a odsúhlasenie finančného krytia 3 681,99 Eur z fondu 

miestneho rozvoja. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 87/2020 

 

 
K bodu č. 22:  Schválenie  žiadosti  Romana Kuťku  (v  zastúpení  vlastníkov pozemkov 

a obyvateľov ulice Pri Kaplnke) o umiestnenie dopravných zrkadiel 
 

Starostka informovala prítomných o prijatej žiadosti o umiestnenie dopravných zrkadiel na ulici 

oproti ulice Pri Kaplnke. Na základe poslednej realizácie dopravných zrkadiel na ulici Ku 

Gáborke, dva kusy s montážou nás stáli s DPH 574,70 Eur. Môžeme dať naceniť jedno veľké 

zrkadlo odbornou osobou z dopravy. Navrhujem ponechať sumu 575,00 Eur na krytie 

dopravného zrkadla z rezervného fondu. 

 

 Poslankyňa Valéria Kurucová uviedla, vychádzala som z tej ulice, zrkadlo je potrebné a určite 

to podporím. Je potrebné riešiť osadenie aj s ohľadom na merač rýchlosti a zamedzenie výjazdu 

z protiľahlých pozemkov. Ďalej podotkla, že nech sa k zrkadlu vyjadrí Dopravný inšpektorát, 

Regionálna správa ciest a aby sa bral do úvahy výjazd protiľahlých pozemkov.  
 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 88/2020 

 

 

K bodu č. 23: Schválenie žiadosti spoločnosti IVIS SK s.r.o. o prehodnotenie uznesenia 

 obecného zastupiteľstva obce Štitáre č. 51/2020 zo dňa 16.09.2020 
 

Starostka  informovala  prítomných   o prijatej   žiadosti   o zmenu   zakotvenej   podmienky  z 

predošlého uznesenia „predložiť písomný súhlas všetkých vlastníkov dotknutých nehnuteľností 

v predmetnej lokalite. Na základe týchto informácií máme za to, že na túto podmienku nie je 

žiadny zákonný dôvod, je v praxi veľmi ťažko splniteľná, a tým pádom celý tento investičný 

zámer je ohrozený. Zároveň Vám navrhujeme, že písomne oznámime všetkým vlastníkom 

predmetných nehnuteľností, náš zámer“. Ďalej uviedla, že si nevie predstaviť, aby vlastníci 

nemali informáciu, že sa na pozemkoch niečo bude budovať. Zhodli sme sa na vypracovaní 

štúdií, dokument pre budúcnosť pre obec ako aj Vás. Odmietate písomné súhlasy vlastníkov, 

ale na druhej strane píšete, že oboznámite všetkých vlastníkov. 

 

 Pavol Hašúk (zástupca spoločnosti IVIS SK s.r.o.) uviedol, ide nám o to, písomné súhlasy sú 

jedna vec a oboznámenie účastníkov s nejakým zámerom je druhá vec, sú to dve rôzne roviny. 

Písomné súhlasy dopredu všetkých vlastníkov nehnuteľností sú podľa nás predčasné a nemajú 

oporu v zákone. Dôvodom je to, že mi touto žiadosťou mapujeme, či môžeme spustiť proces 

obstarávania  územného  plánu  (ďalej  ÚP).  Obstaranie  ÚP  je  proces  absolútne  verejný    a 

transparentný a keďže proces, ktorý chceme touto žiadosťou začať obstarávať, len monitorovať, 

či obecné zastupiteľstvo bude mať k tomu kladné stanovisko a ideme sa pokúsiť o zmeny a 
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doplnky k ÚP. Proces je dlhodobý, každý sa o tom dozvie, nie je občan v tejto obci ale aj z 

iných obcí. V tomto procese žiadanie vlastníkov o písomný súhlas dopredu nemá        v zákone 

žiadnu oporu. Je to nad rámec zákona a je to kompenzované verejným pripomienkovaním, ktoré 

bude prebiehať v rámci procesu verejného konania. 

 

 Poslankyňa Valéria Kurucová uviedla, zákon nehovorí, že tam musia byť písomné súhlasy, ale 

ja som si dovolila pripraviť nasledovné: „Spoločnosť IVIS SK s.r.o. písomne oznámi všetkým 

vlastníkom predmetných nehnuteľností jej zámer“. Všetky ostatné podmienky predošlého 

uznesenia č. 51/2020 zostávajú v platnosti. Ďalej dodala svoju pripomienku, ktorú mala aj k 

uzneseniu č. 51/2020 a to doplnenie, že lokalita H na IBV s plochou územia 65 821 m2. 

 

Starostka ďalej dodala, že všetky náklady spojené s obstaraním ÚP hradila spoločnosť ktorá 

požaduje zmeny a doplnky ÚP. Tieto prípravné materiály - štúdia podľa etáp budú podkladom 

na vypracovanie Zmien a doplnkov k UP. 

 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 89/2020 

 
 

K bodu č. 24: Schválenie  žiadosti Jána Sochora o predbežné vyjadrenie obce Štitáre      

o spustenie procesu obstarávania zmeny ÚP obce vo forme Zmien a doplnkov na IBV, 

 pozemok parcela registra „C“ č. 1064/233, katastrálne územie Dolné Štitáre 
 

Starostka informovala prítomných o žiadosti o predbežné vyjadrenie obce Štitáre o spustenie 

procesu obstarania Zmien a doplnkov k ÚP na IBV. Ďalej navrhla postupovať vypracovaním 

štúdií s tým, že všetky náklady s tým spojené bude znášať spoločnosť REAMIL Group so 

sídlom Kmeťkova, Nitra. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 90/2020 

 

K bodu č. 25: Informácia o návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce 

 Štitáre na I. polrok 2021 
 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 91/2020 

 
 

K bodu č. 26: Schválenie účasti obce Štitáre v území udržateľného mestského rozvoja 

 Nitra na programové obdobie 2021 - 2027 a podpísania Memoranda o spolupráci na 

 príprave Integrovanej územnej stratégie udržateľného mestského rozvoja „Nitra“. 
 

Starostka informovala prítomných o pripravovanom Memorande a aj v rámci regiónu 

Nitrianskeho samosprávneho kraja. Je potrebné, aby obec bola začlenená podľa oblasti 

pripravovaných projektov aj do okresu ako aj do samosprávneho kraja. Na budúce obdobie 

rokov 2021 – 2027 budú nejaké finančné zdroje vyčlenené pre SR a z tohto dôvodu sa kreujú 

spolky v rámci okresov a krajov cez ktoré bude možné uchádzať sa o finančné prostriedky. 

Našu obec Štitáre si vybralo mesto Nitra ako aj NSK. Vypracovali sme oblasti ,v ktorých by 

naša obec potrebovala finančné prostriedky (dokončenie ČOV a následné budovanie 

kanalizácie, cesty, chodníky, Materská škola, JPU, parkovisko, detské ihrisko ...), podľa toho 

aké budú výzvy, aby sme sa vedeli zapojiť. Bude sa vypracovávať spoločná integrovaná 
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stratégia a PHSR, čo bude základ aj pre Ministerstvo hospodárstva SR a Ministerstvo pre 

investície SR. 

 

Starostka uviedla, obecné zastupiteľstvo je informované o základných prípravách nového 

programovacieho obdobia na roky 2021 – 2027, Memoranda o spolupráci na príprave 

Integrovanej územnej stratégie udržateľného dala hlasovať za jednotlivé Memorandá 

o spolupráci na príprave Integrovanej územnej stratégie udržateľného rozvoja mestského 

rozvoja Nitra ako aj Memorandum o spolupráci na príprave a implementácii Integrovanej 

územnej stratégie NSK. 
 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 92/2020 

 
 

K bodu č. 27: Návrh uznesenia na zrušenie uznesenia č. 44/2020 zo dňa 24.06.2020 

 vrátane jeho potvrdenia uznesením č. 61/2020 zo dňa 16.09.2020 
 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 93/2020 

 
 

K bodu č. 28: Návrh uznesenia na zrušenie uznesenia č. 40/2020 zo dňa 24.06.2020 

 vrátane jeho potvrdenia uznesením č. 59/2020 zo dňa 16.09.2020 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 94/2020 

 

K bodu č. 29: Rôzne 
 

- SODB 2021 – 15.2.- 30.3. 2021 (každý občan sa bude sčítavať elektronicky, na OcU 

bude vytvorený priestor na sčítanie a imobilných občanov sčíta obec v domácom 

prostredí) – bude robená propagácia 

- Poďakovanie členom odbernému tímu počas celoslovenského testovania 

- Poďakovanie za organizáciu Mikuláša 

- Naša Lipa veľkolistá bola na 2. mieste v celoslovenskej súťaži Strom roka 

- Poďakovanie pánovi Alexandrovi Hörikovi za pamätnú tabuľu padlým vojakom 

- JPU – pracovné stretnutie a informovanie o členoch prípravného výboru za vlastníkov 

a následných krokoch 

- Podala sa výzva na elektrickú nabíjaciu stanicu 

- Podala sa žiadosť na dotáciu ČOV a kanalizácia 

 

- Poslanec Ing. Daniel Pindeš uviedol, apelujem na starostku, aby sa spojila so starostami 

obce Hosťová, Dolné Obdokovce a Pohranice, aby sa riešila bezpečnosť na križovatke 

zlatomoraveckej (osvetlenie, odbočovacie pruhy ) 

 
- Starostka uviedla, že v minulosti bola vypracovaná projektová dokumentácia na úpravu 

križovatky, no výstavbou R1 sa nezrealizovala. Samozrejme, že určite stojí za to, aby 

sme sa znovu pokúsili a podali žiadosť na NSK. Ďalej uviedla, že realizácia úprav 

komunikácií Jelenecká a Pohranická sú v rozpočte NSK na rok 2021 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie. 
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K bodu č. 30: Diskusia 
 

V diskusii vystúpili so svojimi príspevkami k bodom rokovania: 

- Poslanci 

- Prítomní: Jozef Maga, Alexandra Magová, Ing. Stanislav Brath, Roman Lackovič, 

Pavol Hašúk a Ján Sochor 

 
Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie informácie tak, ako odzneli v bode Diskusia. 

 

 

K bodu č. 31: Záver 
 

Starostka poďakovala prítomným za účasť a 5. zasadnutie obecného zastupiteľstva v Štitároch 

ukončila. 

 

 

 

 

Starostka obce: Ing. Zuzana Vinkovičová .................................. 

 

Overovatelia: Katarína Kóšová .................................. 

Ing. Daniel Pindeš .................................. 

 

 
 

Zapísala: Valéria Nagyová 

V Štitároch, dňa: 09.12.2020 

Vyvesené: 18.12.2020 
Zvesené: 02.01.2021 

 


